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Από το υπ’ αριθ. 21/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 677/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση προγράμματος εκδηλώσεων 17ης 
Νοεμβρίου. 

 
       Σήμερα 3 Νοεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-10-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Κ. Πουλασουχίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 
651/2003 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Δ. Δάσκαλος και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Δ. 
Ταχματζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Χιονίδης.  
4) Κατά    τη    συζήτηση της   υπ’ αριθ.  654/2003   
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Γ. 
Μανακούλης.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 659/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 671/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
9) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 677/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ.Χ. Φουρνιάδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 678/2003 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της 680/2003 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 681/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 
22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 22ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 22-10-03 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι όπως κάθε χρόνο έτσι και φέτος την Δευτέρα 17 
Νοεμβρίου θα εορτασθεί στην πόλη μας η Επέτειος της ηρωικής εξέγερσης του 
Πολυτεχνείου. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  να εγκρίνει 
το συνημμένο πρόγραμμα εκδηλώσεων. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 31-10-2003 
εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα την έγκριση του συνημμένου προγράμματος εκδηλώσεων για τον 
εορτασμό της Επετείου της ηρωικής εξέγερσης του Πολυτεχνείου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος:Τοποθετήσεις. 
 Ουσουλτζόγλου:Θα συμφωνήσω με τις εκδηλώσεις που προτείνονται. Βέβαια  
εκφράζω εντονότατες επιφυλάξεις γιατί αυτές οι εκδηλώσεις  δεν έχουν κάποιο 
περιεχόμενο. Θα πρέπει  να γίνει κάτι με ανάλογο περιεχόμενο. Εχω υποχρέωση 
απέναντι στον εαυτό μου αλλά και τη γενιά μου να πάρω το λόγο και να μην περάσει 
αυτό το θέμα σαν να είναι μία σφράγιση κατ/τος υγειονομικού ενδιαφέροντος. Αν 
εμείς που έχουμε την ευτυχία να υπηρετούμε την Τοπική Αυτ/ση δεν βρούμε εκείνους  
τους τρόπους που θα τιμήσουν περισσότερο και όπως πρέπει τη γενιά αυτή, τη δικιά 
μας γενιά, τότε θα είμαστε αγνώμονες.  
 Είναι ίσως η πιο πρόσφατη στην ιστορία μας, μεγάλη Ελληνική εξέγερση, η 
δική μας εξέγερση. Δεν έχουμε δικαίωμα λοιπόν σήμερα εμείς να την καταδικάσουμε 
στη λήθη. Το Νοέμβριο του 73 δεν έγινε ένας αγώνας για να δρέψει στα ηρώα ένα 
δάφνινο  στεφάνι. Με κάθε επίγνωση σας λέω ότι αν αυτοί που χάθηκαν τότε έβλεπαν 
τον τρόπο με τον οποίο τους τιμούμε θα βρυκολάκιαζαν. Ο Δήμος διά του κ. 
Σοφιανίδη συχνά διοργανώνει λαϊκές πανηγύρεις. Θα μπορούσε λοιπόν να 
διοργανώσει, όχι  βέβαια λαϊκή πανήγυρη, αλλά μία δημόσια συζήτηση π.χ. για το 
πόσο ελεύθεροι είμαστε σήμερα, για το πώς θέλει να μας βλέπει η νεολαία, τι θέλει 
από εμάς, για την παιδεία, το δικαίωμα στην εργασία κλπ. μια και το τρίπτυχο ήταν 
Ψωμί-Παιδεία-Ελευεθρία. Να δοθεί ουσιαστική τιμή σ’ αυτούς που πάλεψαν. Ξέρω, 
και το διακρίνω σε κάποια πρόσωπα, ότι δεν σας ενδιαφέρει  αυτή η άποψη, πράγμα 
που διαπιστώνω και καθημερινά από την πρακτικής σας. Εχω όμως υποχρέωση να 
θέσω αυτά τα ζητήματα γιατί αν μη τι άλλο ήταν το πρώτο μεγάλο βήμα μου ως 
ενεργού πολίτη αυτής της χώρας. 
 Δήμαρχος :Η κα Ουσουλτζόγλου έχει δίκαιο στο ότι δυστυχώς αυτή η 
επέτειος έτσι όπως γιορτάστηκε τα τελευταία χρόνια,  ή όπως τη γιορτάζαμε τα 
τελευταία χρόνια, έχασε την αξία της. Πέρα από μία κατάθεση στεφάνων που γίνεται 
σε διάφορες πόλεις και τυχόν εκδηλώσεις στα σχολεία, δεν γίνεται τίποτε άλλο. Όταν 
το 1999 σαν νέος δημ. σύμβουλος έκανα πρόταση στην τότε πλειοψηφία για μία 
εκδήλωση  στη Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών, την οποία δέχθηκε  ο τότε Δήμαρχος, 
όπως θα δεχθώ κι εγώ και αποφασίσει το δημοτικό συμβούλιο παρόμοιες προτάσεις, 
κι όχι να διοργανώσει ο κ. Σοφιανίδης λαϊκή πανήγυρη.  Ο κ.Σοφιανίδης είναι ειδικός 
συνεργάτης και εκτελεί ως υπηρεσία διά μέσω του Δημάρχου τις αποφάσεις του 
δημοτικού συμβουλίου. Όταν λοιπόν το 99 έγινε δεκτή η πρότασή μου για εκδήλωση 
στη Στέγη είχε αποτυχία διότι δεν υπήρχε προσέλευση του κόσμου και έκτοτε δεν 
τόλμησα να προτείνω κάποια εκδήλωση για τη μέρα αυτή. Αυτό όμως δεν αποτελεί 
υπεκφυγή. Δέχομαι ν’αποφασίσει το σώμα κάποια εκδήλωση. Ας μας προτείνει η κα 
Ουσουλτζόγλου κάποια εκδήλωση και θα τη συνδιοργανώσουμε και μακάρι φέτος να 
είμαστε πιο  τυχεροί ώστε να έρθει κόσμος και κυρίως νεολαία σ’ αυτήν την 
εκδήλωση, ώστε να γίνει ένα νέο  ξεκίνημα από φέτος. 



 Τροχόπουλος: Θα   ήθελα να πληροφορήσω το σώμα ότι το πρωϊ της ημέρας 
αυτής ο χώρος της Στέγης Γραμμάτων και Τεχνών  έχει παραχωρηθεί στο 5ο Λύκειο 
της πόλης για την πραγματοποίηση σχετικής εκδήλωσης, κατόπιν αιτήματος του κ. 
Παπαστεργίου.  
 Παπαστεργίου:Πράγματι στις 17 Νοέμβρη το πρωϊ στη Στέγη το 5ο Λύκειο  
διοργανώνει εκδήλωση για το Πολυτεχνείο που θα περιλαμβάνει όχι μόνο μουσικά 
ακούσματα αλλά και το χρονικό της εξέγερσης και κάποια σύνδεση των τότε 
αιτημάτων με τα σημερινά. Σας προσκαλούμε  λοιπόν όλοι να παρευρεθείτε στην 
εκδήλωση αυτή. 
 Γαβρίδης:Την ημέρα εκείνη να γίνει μία ομιλία από τον κ. Δήμαρχο 30-45 
λεπτών περίπου και στη συνέχεια να προβληθεί η ταινία «ΖΗΤΑ». 
 Πρόεδρος :Κα Ουσουλτζόγλου εμμένετε στην τοποθέτησή σας; Και αν ναι, 
διατυπώστε σαφώς την πρότασή σας. 
 Ουσουλτζόγλου:Δεν υπάρχει χρόνος για  να γίνει μία σωστή διοργάνωση έτσι 
όπως εγώ την αντιλαμβάνομαι, να υπάρξει ένα σωστό πάνελ ανθρώπων που θα 
μιλήσουν και ίσως γνωστών ανθρώπων που θα τραβήξουν τα φώτα της δημοσιότητας 
ώστε να προσέλθει και πολύς κόσμος. Αν υπάρχει ενδιαφέρον και διάθεση μπορούμε 
να βρούμε τους  τρόπους, όχι όμως  πρόχειρα εδώ προτείνοντας ο καθένας 
διαφορετικά πράγματα. Να σεβαστούμε το θέμα για το οποίο συζητάμε. Νομίζω ότι 
είναι αργά πια. Για την επόμενη χρονιά θα πρέπει να κάνουμε μία σημαντική 
διοργάνωση κυρίως για να αγγίξουμε κάποια θέματα που θα χουν σχέση με το 
πραγματικό  νόημα αυτής της εξέγερσης. 
 Πρόεδρος:Κε Γαβρίδη, η κα Ουσουλτζόγλου απέσυρε την πρότασή της. Εσείς 
εμμένετε στη δική σας; 
 Γαβρίδης:Ναι. 
 Δήμαρχος:Ευχαριστώ τον κ. Γαβρίδη που με πρότεινε και θα ήταν μεγάλη 
τιμή για μένα να είμαι ο ομιλητής σ’ αυτή την εκδήλωση αλλά θα λείπω την ημέρα 
εκείνη. Να ενισχύσουμε την εκδήλωση αλλά και αυτήν του 5ου Λυκείου, να 
παρευρεθούν οι δημοτικοί σύμβουλοι αλλά μην καταδικάσουμε αυτούς που θα 
λείπουν εκ των προτέρων. 
 Γαβρίδης:Να οριστεί κάποιος άλλος ομιλητής από τον κ. Δήμαρχο εφόσον ο 
ίδιος θα λείπει. 
 Ο Δήμαρχος:Προτείνω τον κ. Τροχόπουλο, πρόεδρο του Ενιαίου Φορέα 
Πολιτισμού, εφόσον ο ίδιος το αποδέχεται. 
 Πρόεδρος :Κε Τροχόπουλε αποδέχεστε την πρόταση του κ.Δημάρχου; 
 Τροχόπουλος:Είναι μεγάλη μου τιμή και αποδέχομαι. 
 Πρόεδρος:Εγκρίνει το σώμα το πρόγραμμα εκδηλώσεων της 17 Νοεμβρίου 
και την διοργάνωση ομιλίας το βράδυ της 17ης Νοεμβρίου με ομιλητή  τον κ. 
Τροχόπουλο, στην Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών; 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-10-03 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το συνημμένο σχέδιο προγράμματος εορτασμού 30ης Επετείου του Πολυτεχνείου. 
3.- Την από 31-10-2003 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του 
Δ.Σ. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει το πρόγραμμα εορτασμού της 30ης Επετείου του Πολυτεχνείου, που 

έχει ως εξής: 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΕΟΡΤΑΣΜΟΥ 

ΕΠΕΤΕΙΟΥ ΤΟΥ ΠΟΛΥΤΕΧΝΕΙΟΥ 
 

Δευτέρα 17 Νοεμβρίου 2003:  
 ώρα 12.25 :   Πέρας προσέλευσης επισήμων στο Ηρώο των πεσόντων της 

πόλης 
 ώρα 12.30 :   Επιμνημόσυνη δέηση και κατάθεση στεφάνων από τους : 

1.   Στρατηγό - Διοικητή Β' Σ. Σ. 
2.   Νομάρχη Ημαθίας 
3.   Δήμαρχο Βέροιας 
4.   Πρόεδρο Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας 
5.   Πρόεδρο Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
6.   Πρόεδρο Δικηγορικού Συλλόγου Βέροιας 
7.   Διευθυντή Αστυνομικής Διεύθυνσης Ημαθίας 
8.   Διοικητή Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Βέροιας 
9.   Προέδρους Παραρτημάτων Ενώσεων Αποστράτων Αξιωματικών 
10. Προέδρους Αναπηρικών & Εφεδροπολεμικών Οργανώσεων 
11. Εκπροσώπους Αγωνιστών Εθνικής Αντίστασης 
12. Οργανώσεις, Συλλόγους, Σωματεία & λοιπούς φορείς  

 

          Σιγή ενός λεπτού 
          Εθνικός Ύμνος 
          Πέρας Εκδήλωσης 
 

Τελετάρχης: Αθανάσιος Παπαναγιώτου, 
Δηλώσεις καταθέσεων στεφάνων μέχρι τις 14 – 11 – 2003   στο τηλ. 2331059546   

 
 ώρα 20.30:   Χώρος Τεχνών Δήμου Βέροιας (Π. Μελά & Μπιζανίου):  

 Επίκαιρη εκδήλωση – ομιλία του κου Γιώργου – Ξάνθιππου 
Τροχόπουλου, 

 Προέδρου του Ενιαίου Φορέα Πολιτισμού του Δήμου Βέροιας.  
 

Τελετάρχης: Ιωάννης Παντερμαράκης 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    677/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-11-2003 

Η Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΜΑΡΙΑ ΤΣΙΑΜΗΤΡΟΥ-ΚΑΡΑΧΑΤΖΗ 
 
 


